
 

Zápisnica 

 
        o zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré sa uskutočnilo 19. mája 2020 

 
 
 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny   
Počet obyvateľov obce, ktorí sa zúčastnili zasadnutia: 0 
Ďalší prítomní: - 
     
Návrh bodov programu: 
 

1.  Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva (OZ) 
2.  Správa o udalostiach po poslednom zasadnutí OZ 
3. Zmena rozpočtu obce č. 1/2020 
4.  Prerokovanie žiadostí a iných aktuálnych tém 
 
 
Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce, Lajos Iván. Obecné zastupiteľstvo súhlasilo s 
navrhovanými bodmi programu. Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 0. 
 
Za overovateľov zápisnice navrhol nasledujúcich poslancov: 
 
MVDr. László Láng 
László Farkas 
Hlasovanie: za 5, proti 0, zdržal sa 2. 
 
Zapisovateľ: Ing. Erika Jakli 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

2. Správa o udalostiach po poslednom zasadnutí obecného zastupiteľstva (OZ) 
 

Lajos Iván informoval o splnení návrhov uznesení predchádzajúceho zasadnutia.  
Iván: 
- Údaje z evidencie obyvateľstva: 4 narodenia, 7 úmrtí, 6 prisťahovaní, 4 odsťahovaní. Počet 
obyvateľov obce: 2124.  
- 25. februára – uskutočnil sa tradičný pohreb kontrabasy. 
- 29. februára – parlamentné voľby. 
- 3. marca – z príležitosti jej 80. narodenín sme gratulovali našej bývalej poslankyni, Margit 
Varga. 
- 3. marca – hudobná skupina Pósfa oslávila 10. výročie svojho založenia. 
- 15. marca – pri dodržaní bezpečnostných predpisov sme spomínali na revolúciu v r. 1848. 
- 17. marca – odovzdanie kruhového objazdu, reklamovanie nedostatkov. 
- 23. marca – začala sa rekonštrukcia strešnej konštrukcie kostola. 
- 30. marca – priebežné upratovanie zberného dvora, predaj a bezplatný odvoz stavebnej sutiny s 
celkovou hmotnosťou 2000 t. 
- 8. apríla – vážna pracovná nehoda zamestnanca obce v cintoríne časti obce Stará Gala - s 
pomerne šťastným koncom. 
- 12. apríla – v chotári Malej Budafy horel stoh slamy, existuje podozrenie z podpaľačstva. 
- 17. apríla – vypratanie dvora prevádzkarne. 
- 24. apríla – umiestnenie búdy pre robotníkov vo dvore prevádzkarne, výmenou za odvezený 
stavebný odpad vo výške cca. 9000 €. 
- 26. apríla – ďalší požiar spôsobený nedbanlivosťou v Malej Budafe. 
- 30. apríla – umiestnenie mája vďaka spojeniu spolku „Budafai dőrék“, pri prísnom dodržaní 
bezpečnostných predpisov. 
- 1. mája – postupné riešenie stavu futbalového ihriska, vytvorenie tréningového ihriska pomocou 
miestneho poľnohospodárskeho družstva. 
- 5. mája – výkres kanalizačnej siete obytnej štvrte v časti obce Póšfa sme preposlali pre ZSVS. 
- 7. mája – firma BALA začala s tepelnou izoláciou telocvične základnej školy. 
- 15. mája – nášho miestneho obyvateľa sme pochovali v cintoríne vo Veľkej Mači. 
 
 
Ďalšie aktivity: 

o Sústavne bojujeme proti tým, ktorí vyhádzajú nelegálny odpad, po identifikácii majiteľov 
smeti im odvezieme naspäť. 

o Sústavná dezinfekcia verejných priestranstiev 

o Výberové konanie na modernizáciu zberu odpadov 

o Rekonštrukcia a skúška hasičského auta 

 
 

 

 



 

 

3. Zmena rozpočtu obce č. 1/2020 
 
Starosta obce informoval o jednotlivých položkách zmeny rozpočtu. 
− Ravasz – ak porovnávame minulý marec s tohtoročným, obec by mala dostať vyššiu sumu. 
Prvé analýzy obsahovali výpadok vo výške 30%, možno to v skutočnosti bude len okolo 10%. 
Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 0. 
 
   
 

4.  Prerokovanie žiadostí a iných aktuálnych tém 
 

• Žiadosť - žiadatelia: Frigyes Miklós a jeho manželka Judit 

− Iván – chceli by kúpiť parcelu s rozlohou 54 m² s parc. č. 26/6, v kat. úz. Póšfa, nakoľko až 
po zameraní sa zistilo, že časť ich hospodárskej budovy sa nachádza na nej.  
− Farkas – v podobných prípadoch sme predali parcely za cenu 1 €/ m². 
− Ravasz – je fakt, že doteraz to bolo 1 €/ m², no to sa dá zmeniť. V podobných prípadoch, ak 
nikto iný nemá prístup k pozemku alebo ak sa ten nemôže byť využitý na iné účely, predaj sa 
uskutoční z dôvodu hodného osobitného zreteľa. V prípade predaja majetku je požiadavkou, aby 
obec nemohla predať nehnuteľnosť pod cenou, s výnimkou dôvodu hodného osobitného zreteľa. 
− Iván - oznámenie o zámere bude zverejnené na webovej stránke obce a bude prerokované na 
nasledujúcom zasadnutí. 
Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 0.   
 
 

• Žiadosť - žiadateľ: Tímea Gódány 

− Iván – predmetom jej žiadosti je zmena parciel figurujúcich v uznesení č. 23/2019. 
Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 0.   
 

• Žiadosť - žiadatelia: Olivér Jákli a jeho manželka Éva 

− Iván – na predchádzajúcich zasadnutiach sme už hovorili o tom, že majú byť oslovení 
podieloví spoluvlastníci. Otázkou je to, či vôbec chce obec predať tento pozemok?  
− Farkas – ja považujem cenu 7,50 €/ m² za nízku. 
− Ravasz – celé územie nemôže byť predané ako stavebný pozemok, cenu 7,50  považujem za 
nízku aj ja. Začatie dedičského konania musí iniciovať obec. 
− Iván – navrhujem, aby sme čakali na výsledok dedičského konania. Kto je za schválenie tejto 
žiadosti? 

Hlasovanie: za 0, proti 7, zdržal sa 0. 
 

• Žiadosť - žiadateľ: Péter Kerényi 

− Iván – cenu za štvorcový meter sme zvýšili na 2,66 €. Navrhujem uzatvoriť novú zmluvu, s 
novou cenou. 
− Ravasz – existuje všeobecne záväzné nariadenie, ktoré obsahuje starú cenu - toto VZN má 
byť zmenené. 
− Iván – preštudovali sme to a zistili sme, že v zdravotnom stredisku každá miestnosť figuruje 
s inou cenou. 
OZ berie na vedomie túto žiadosť. 
 



 

 

•  Žiadosť - žiadateľ: Mária Ritter 

− Iván – predmetom jej žiadosti je prenájom nájomného bytu na území obce. Jej žiadosť bude 
zaradená do zoznamu žiadateľov o nájomný byt. 
Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 0.   
 

• Žiadosť - žiadateľ: Zsolt Kovács 

− Iván – je obyvateľom mesta Gabčíkovo, predmetom jeho žiadosti je pridelenie nájomného 
bytu. Chcel by sa sem presťahovať spolu s jeho dieťaťom, navrhujem uprednostniť túto žiadosť.  
− Láng – aj žiadosť Erzsébet Dubicky je podobná. 
− Iván – čoskoro sa uvoľní jeden z nájomných bytov v časti Budafa. 

• Žiadosť - žiadateľ: Erzsébet Dubicky 

− Iván – jej manželstvo sa stroskotalo, nemá sa kam presťahovať. 
− Ravasz – do nájomného bytu v Budafe by sa nechcel presťahovať každý žiadateľ. V jeho 
prípade existuje prepojenie na časť obce Budafa. Ak by sa terajší obyvatelia vysťahovali, naskytla 
by sa možnosť na to, aby sme byt dali do poriadku. Dovtedy by mohla byť vyfiltrovaná tá osoba, 
ktorá by sa tam presťahovala spomedzi žiadateľov, ktorí sú na rade.  
Obidve žiadosti budú zaradené do zoznamu žiadateľov o nájomný byt. 
Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 0.   
 

• Dom smútku v Holiciach 

− Iván – bol vypracovaný rozpočet domu smútku v Holiciach. Ponuku vo výške 113 000 € 
predložila jedna firma z Komárna a jedna zo Žiliny. Pre nás je to neakceptovateľné, musíme nájsť 
iné riešenie. 
− Ravasz – dve časti sú zbytočné, ani iné obce nemajú takú dlhú prekrytú časť. 
− Špaček – stačí, ak pod ňou zmestia príbuzní. 
− Farkas – prečo prišla ponuka zo Žiliny? 

− Iván – lebo je to postavený z lepeného dreva. Musíme konať rýchlo, aby sme to stihli v 
termíne predloženia žiadosti. 
 
 

• Návrhy na zmenu územného plánu obce 

− Iván – navrhujem, aby starý účel územia chát pri čárde zostal zachovaný - športová a 
rekreačná činnosť. Nenavrhujem výstavbu v záhradách. Môžeme vidieť, aká je situácia v okolitých 
obciach. Pani Ing. Dudášová do neho zapracovala, že v záhrade môže byť umiestnený jeden dom. 
Navrhujem zmenu v tejto oblasti. 
− Ravasz – v určitých prípadoch viem predstaviť, aby sa v záhradách realizovala výstavba. 
Podľa mňa jeden dom ešte je v poriadku, ak sa jedná o veľkú záhradu. 
− Farkas – len v tom prípade, ak zostane zachovaný vchod do zadného domu. 
Hlasovanie: za 3, proti 3, zdržal sa 1.  
 
 
Vzhľadom na to, že sa vyčerpali všetky body zasadnutia, starosta obce poďakoval každému za 
prítomnosť a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
              
        
        ............................... 
         starosta obce 



                  .......................................... 
 
                   .......................................... 
                                                          overovatelia zápisnice 
zapisovateľka: 

 
 


